
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

Referat SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Mandag d. 19.9 2023 
KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning 
under mødet. 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille 
van Kleef, Daniel Andreasen 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf, 
Katrine Heidelbacher 
 
Suppleanter: Dorthe Møller Krogh 
 
Elever:  
Clara Fischer Møller og Ida Degn 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
mellemtrin og udskoling) 
Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
 
 
Fraværende  

 
 Ida Degn, Anne Mette Dinsen, 
Sheymaa Mayyassi   (Katrine 
Heidelbacher overtager 
opgaven efter Sheymaa) 
  

  

Møde- 
leder  

 Pernille  
  
Referent  

  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         
17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Vi beslutter at skære dagsorden til, lidt 

kortere end normalt, da der har været en 

tragisk hændelse mandag eftermiddag. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 19.4.23 v./Pernille 

Referatet er godkendt. 



 

 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt Annette informerede om det tragiske overfald 

mandag eftermiddag. I den forbindelse aftaler 

vi at informere alle omkringliggende 

institutioner, når vi får noget at vide. 

Ann-Sofie fortalte om historier om mobning 

på skolen, og Annette informerede om at både 

hun og afdelingsledere altid tager tingene 

alvorligt når de får en direkte henvendelse. 

Der har i dette skoleår ikke været en konkret 

henvendelse direkte til skoleleder om 

mobning. 
17.10- 
17:30 

4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 

 Personalenyt v/alle 

 Skoleårets opstart i afdelingerne v/alle 

 Opsamling på informationsaftenen d. 4.9 
v/MDJ 

 Opsamling på forældremøderne i 
afdelingerne v/alle 

 Mellemtrinnet: omlagte frikvarterszoner 
for børnene i forbindelse med byggeriet 
v/RE 

 Udskolingen: information om 
valgfagsugen for 9. årgang v/RE 

 Status på forskønnelsesprojektet v/RE 
 
 

 
 

 

Annette informerede om et stillingsopslag til 

to lærerstillinger, hvor vi har 

ansættelsessamtaler på torsdag den 21. juli.  

Maj og Rasmus informerede om skoleårets 

start.  

Maj informerede om en meget vellykket 

informationsaften. Vi beslutter at vi næste år 

vil ringe rundt til alle forældrene i 

skoledistriktet, for at få så mange som muligt 

til at deltage på informationsaftenen. 

Maj og Rasmus informerede om 

forældremøderne i afdelingerne, der 

fungerede ret godt. Der manglede dog et 

fagligt oplæg for mellemtrinnet og 

udskolingen, evt. kan vi også få den 

boligsociale helhedsplan i spil. 

Rasmus orienterede om 

forskønnelsesprojektet. 

 

 

17:30- 
17:45 
 
 
 
 

5. Orienteringspunkt 
Budgetopfølgning jf. bilag v/AR 
 

Annette informerede om budgettet, hvor der 

er et overskud på almenafdelingen og et 

underskud i specialklasserækkerne. 

17:45- 
17:55 

6. Orienteringspunkt  
Budget 2024 
Sagsfremstilling: Skolebestyrelserne skal 
udarbejde høringssvar til budget 2024 jf. bilag. 
Administrationen anbefaler nedsættelse af 
arbejdsgruppe i forhold til opgaven.  

 
 

 

 

Pernille orienterede om at der er nedsat en 

arbejdsgruppe, der vil komme med et 

høringssvar til budget 2024.  

Annette, Charlotte, Ann-Sofie og Pernille 

sidder i arbejdsgruppen.  



 

17:55- 
18:00 

7. Orienteringspunkt   
Skole og Forældre afholder landsmøde 23 d. 17 
& 18 november v/Pernille 
 

 

Pernille orienterede om landsmødet for Skole 

og Forældre. Pernille deltager og Ann-Sofie 

deltager måske. 

18:00- 
18:15 

Pause og let anretning  
 

 

18:15-
18:30  

8. Orienteringspunkt 
Sagsfremstilling: 
Mål og indholdsbeskrivelse for SFO jf. bilag 
v/MDJ 
 
 
 

 

Er udskudt til næste møde 

18:30- 
18:45 

9. Evalueringspunkt 
Sagsfremstilling: 
Vi afprøver i dette skoleår en ny ramme for 
skoleårets første forældremøde – hvor 
afdelingens årgange inviteres ind til møde på 
samme dag og tidspunkt. Formålet har været at 
møderne starter i afdelingen med relevante 
oplag og forældrene møder alle de lærere og 
pædagoger, der er tilknyttet afdelingen. 
Herefter går forældrene ud til årgangsmøder. Vi 
ønsker en tilbagemelding på indholdsdelen.  
 
 

 

Punktet er gennemgået under orientering. 

18:45- 
18:50 
 
 

10. Orienteringspunkt 
Orientering om suppleringsvalg til SB v/AR 

 

Annette informerede om suppleringsvalget.  

18:50- 
18:55 

11. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Clara fra elevrådet informerede om Hogrefe 

læsetest, der ikke havde været nogen særlig 

god oplevelse for 7. årgang. 

Katrine informerede om muligheden for 

faglige forløb i undervisningen fra den 

boligsociale helhedsplan. 

18:55- 
19:00 

12. Punkter til næste møde 
 
 
 

Princip for lejrskoler 

Mål og indholdsbeskrivelse for SFO 

Princip for omlagt undervisning 

Sag fra Ungebyrådet vedr. senere mødetider 

for udskolingselever 

 

 


